
 

 

Matsedel Grundskolan. - Vecka 17 
Måndag 21/04 
Annandag påsk 
 

Tisdag 22/04 
Kyckling i currysås med wokgrönsaker, ris 
Quorn i currysås med wokgrönsaker, ris 

Onsdag 23/04 
Fisk med frasigt täcke, kokt potatis, dressing 
Grönsaksbiff, kokt potatis, dressing 

Torsdag 24/04 
Gulaschsoppa, bröd, mjukost 
Gulaschsoppa med sojafärs, bröd, mjukost 

Fredag 25/04 
Happy friday! Elevens val 
 

Vecka 18 
Måndag 28/04 
Chili con carne, bulgur 
Chili sin carne, bulgur 

Tisdag 29/04 
Tacopytt med kyckling, dressing 
Taco Pytt med bönor, dressing 

Onsdag 30/04 
Panerad fisk, potatismos, dressing 
Greenburger, potatismos, dressing 

Torsdag 01/05 
Första maj 
 

Fredag 02/05 
Klämdag Kockens val 
 

Vecka 19 
Måndag 05/05 
Internationella kebabdagen Kebabinoff, husets potatis 
Kebabinoff vego, husets potatis 

Tisdag 06/05 
Spenatsoppa med ägghalva, bröd, färskost 
Husets soppa 

Onsdag 07/05 
Fiskgratäng Bonjour, kokt potatis 
Grönsaksgratäng Bonjour, kokt potatis 

Torsdag 08/05 
Ost och skinksås, pasta 
Ost och broccolisås, pasta 

Fredag 09/05 
Grekisk köttfärslåda med potatis och vitost 
Grekisk vegofärslåda med potatis och vitost 

Vecka 20 
Måndag 12/05 
Fiskbullar i dillsås, kokt potatis 
Grönsakspinnar, dillsås, kokt potatis 

Tisdag 13/05 
Tomatsoppa med pasta, bröd, mjukost 
Husets soppa 

Onsdag 14/05 
Stekt falukorv, potatismos, gurkmajonnäs 
Stekt vegokorv, potatismos, gurkmajonnäs 

Torsdag 15/05 
Tacobuffé 
 

Fredag 16/05 
Italiensk kycklinggryta med soltorkad tomat, pasta 
Italiensk gryta med quorn & soltorkad tomat, pasta 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


